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To ju¿ szósty pojazd szwedz-
kiego koncernu, który 
obs³uguje gliwickie linie i 
pierwszy zakupiony przez gli-
wickiego przewoŸnika w tym 
roku. Nowoczesny autobus, 
który m.in. podaje na bie¿¹co 
nazwê najbli¿szego przystan-
ku, kosztowa³ ok. 500 tys. 
z³. Pieni¹dze na jego zakup 
zosta³y wyasygnowane ze 
œrodków w³asnych PKM-u.

21 nowych 
autobusów
W gliwickim przedsiêbiors- 

twie, w którym miasto ma 
ponad 87% udzia³ów, stary 
tabor jest systematycznie 
zastêpowany przez nowe 
autobusy. W 2008 r. firma 
zakupi³a ³¹cznie 32 pojazdy.

- W przysz³ym roku planuje-
my zakup 21 nowych pojaz-
dów (siedemnaœcie przegu-
bowych 18-metrowców oraz 
cztery 12-metrowce).

Przetarg zostanie og³oszony 
na pocz¹tku stycznia - infor-
muje Henryk Szary, prezes 
PKM Gliwice.

(flu)

Nie brak³o jednak elemen-
tów zaskoczenia. Œlubowanie 
z³o¿y³a nowa radna, wybrano 

nowego wiceprzewodnicz¹ce- 
go Rady, a radny Gornig wpra- 
wi³ wszystkich w os³upienie 

g³osuj¹c przeciw bud¿etowi. 

Wbrew pojawiaj¹cym siê 
wczeœniej pog³oskom o mo¿li- 
woœci przeci¹gania sprawy 
wakatu po radnym Marku Be-
rezowskim, jego nastêpczyni 
pojawi³a siê ju¿ na tej sesji. 

Nowa radna w klubie 
PiS-u to Maja Nasiek. 
Jest lekarką, specjali-
stą endokrynologiem. 

Ma 45 lat. 
Nie sprawdzi³y siê 
równie¿ informacje, 
o prawdopodobnym 
wyborze Janusza £a- 
piñskiego z SLD na 
stanowisko wiceprze- 
wodnicz¹cego Rady. 

Na miejsce 
odwołanego podczas 
poprzedniej sesji ze 
składu Prezydium 

Marka Kopały, 
wybrano Zbigniewa 

Grzyba z SLD. 
Wprawdzie nowy wiceprzewod- 
nicz¹cy zastrzega³, ¿e wybór 
jest dla niego zaskoczeniem 
ale chyba nie by³o na sali oso-
by, która da³aby temu wiarê. 

–  W sytuacji, gdy klub PiS nie 
zg³osi³ kandydata, to oczywi-
stym by³o, ¿e bêdzie to ktoœ 
z SLD – komentuje Jaros³aw 
Wieczorek (PiS).

Gornig przeciw 
bud¿etowi?
Kolejna niespodzianka poja- 
wi³a siê podczas glosowa-
nia nad przyjêciem bud¿etu. 
Okaza³o siê, ¿e przeciw 
bud¿etowi, wczeœniej bar-
dzo pozytywnie zaopiniowa-
nemu przez w³asne kluby, 
zag³osowali Janusz £apiñski 
i... Kajetan Gornig.  

– Zwyczajnie siê pomyli³em – 
bagatelizowa³ sprawê Kajetan 

Gornig.

Dlaczego wiêc radny nie 
poprosi³ o reasumpcjê 
glosowania? 
– Nie chcia³em robiæ za-
mieszania – wyjaœnia³ 
Gornig. Bud¿et nie by³ w 
¿aden sposób zagro¿ony 

wiêc mój b³¹d nie mia³ ¿ad-
nych konsekwencji.  Tym bar-
dziej, ¿e rêkê podnios³em we 
w³aœciwym momencie. 

Burzliwa dyskusja 
toczy³a siê nad 
uchwa³ą bud¿etow¹. 
W przysz³ym roku 
przewidziano w nim 
wydatki na poziomie  
835 mln z³otych. 
Znacz¹ca czêœæ tej 
kwoty to tzw. wydatki 
bie¿¹ce. 

Bud¿et Gliwic na 2010 rok 
zosta³ przyjêty 16 g³osami rad-
nych, przy 7 przeciwnych  i 2 
wstrzymuj¹cych siê.

PKM przymierza siê do zakupów.

Przybêdzie
autobusów
Jest niskopod³ogowy, wyposa¿ony 
w system dynamicznej informacji 
pasa¿erów i mo¿e pomieœciæ 96 
pasa¿erów. Autobus Volvo 7700 to 
najnowszy nabytek Przedsiêbiorstwa 
Komunikacji Miejskiej.

Nowa radna 
i wiceprzewodnicz¹cy
GLIWICE. Ostatnia w tym roku 
sesja Rady Miejskiej dotyczy³a 
g³ównie przysz³orocznego 
bud¿etu Gliwic. 


